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Alkohol v dětství?
Vložil Honza - 18/09/2010 17:22
_____________________________________

>>> Z důvodu porušení pravidel fóra byly příspěvek uživatele smazán. 

============================================================================

Re: Alkohol v dětství?
Vložil Eva - 18/09/2010 22:22
_____________________________________

A tohle myslíš vážně ?????

============================================================================

Re: Alkohol v dětství?
Vložil Honza - 19/09/2010 21:54
_____________________________________

>>> Z důvodu porušení pravidel fóra byl příspěvek uživatele smazán. 

============================================================================

Re: Alkohol v dětství?
Vložil Liba - 21/09/2010 13:53
_____________________________________

Asi si děláš srandu, né?Stačí, co zla napáchá alkohol s dospělýma!Děti mají mozky ve vývinu, škodil by
víc.A když jsme si tak rovni, tak musí na ten alkohol taky vydělat, třeba!!!Je to blbost, co jsi napsal.

============================================================================

Re: Alkohol v dětství?
Vložil Radka K. - 21/09/2010 15:00
_____________________________________

Honzo, kam na ty otázky chodíš? Nepil jsi před psaním něco? To není výsměch, opravdu mě to zajímá. 
Pokud takto přemýšlíš, máš to dost pomotané a pokřivené, možná bys mohl zkusit vyhledat odborníka, s
tím vše kolem alkoholismu a sebe probrat. 
Víš, vývin dětí by alkohol dost ohrozil a nejen proto, že by si rychle vypěstovaly závislost, rozhodně se
bez alkoholu dá docela dobře žít, kdo nezná míru naopak nemůže žít s ním. 

Možná se jen snažíš odlehčit nebo zlehčit ono závažné téma, ale věz, že lidem co alkohol rozbil rodiny,
život popř. zdraví, a těch je zde většina, těm těžko tebou položená otázka bude připadat normální.  

Myslím, že je tohle místo dost korektní a na slušné úrovni, a může leckomu pomoci otevřít oči a začít se
sebou (svým problémem) něco dělat, ale zdá se, že ty to bereš z jiné strany. 
Pokud v sobě budeš živit tuto formu úvah, těžko se ti podaří abstinovat.  :(
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============================================================================

Re: Alkohol v dětství?
Vložil Radka1 - 21/09/2010 19:49
_____________________________________

Zdravím vás všechny. 
Radko K. máte naprostou pravdu a stoprocentně jste Honzu odhadla. Jen jste to napsala na můj vkus
moc slušně.  (předem se strašně moc omlouvám jinému Honzovi, který sem také píše a který s tímto
nemá co do činění) 
Já teď budu hnusná. Ne, pravda moc, protože kdybych zde měla napsat, co si o tomto Honzovi myslím,
pravděpodobně by moje rada zněla v podobném duchu, jako: chceš být prospěšný společnosti? Tak
neexistuj. 
  
Protože Honzo, všechno, co jsi, jsi napsal zde, v příspěvku číslo 1851: 

http://www.alkoholik.cz/zavislost/forum/12-jen-tak-o-alkoholu-v-beznem-zivote/1844-proc-lidi-zacnou-pit.
html#1851 

..a taky v příspěvku č.1859: 

http://www.alkoholik.cz/zavislost/forum/12-jen-tak-o-alkoholu-v-beznem-zivote/1844-proc-lidi-zacnou-pit.
html#1859 

a taky toto č.:1856: 

http://www.alkoholik.cz/zavislost/forum/12-jen-tak-o-alkoholu-v-beznem-zivote/66-dnesek-asi-prochlasta
me-co-mame-jinak-delat.html#1846 

A mohla bych pokračovat až do diskuze, kdy sháníš děvčata na pokec na ICQ a skypu- č. 1210.  Blbneš
tady lidem hlavy. Je mi fyzicky zle při představě, kdy se zákeřně vtíráš do přízně někomu v zoufalé
situaci a internet je tak nebezpečný a tak prolezlý duševními mrzáky, jako jsi ty. Jsi nebezpečná věc.
Vidíš kouli jako placatý kruh.  
Mě osobně by moc mrzelo, kdyby jsi zaprasil tento hodně dobrý web svými slinty. Jsem přesvědčená, že
i ten bezdomovec, kterého potkávám denně na Vinohradské, má větší úroveň než ty. Už jsem o tobě
psala administrátorovi. Píšeš někde, ale spíš kecáš, že je ti 28. Není ti 28, zasekl ses kdesi ve 12.letech
a jenom škodíš. Kam přijdeš, hodíš do placu ty svoje jedy a zůstane po tobě jen zápach, který se dlouho
větrá. Lidi jako ty mají na svědomí anonymní telefony, svoje vlastní výkaly v sousedovic schránce, cihly
na kolejnicích a doma se pochichtávají a plácají ručičkama, jakáže to byla švanda. 
Víš co si o tobě Honzo myslím? Já si myslím, že jsi odpad, šmejd s velkým mozkem malým, malým
žádným, hubou velkou a kapsou prázdnou.. 
Radka

============================================================================

Re: Alkohol v dětství?
Vložil Aneta - 21/09/2010 20:05
_____________________________________

Snad se to nějak dá udělat a vyloučit Honzu z této diskuze. To fakt nic nepřinese, jen to škodí. I když
nemáme vždy stejné názory, tak nám jde o jedno, ochránit sebe a naše blízké před chlastem. Tohle je
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buď blázen,provokatér nebo někdo opilej.Nebo... ????

============================================================================

Re: Alkohol v dětství?
Vložil Radka1 - 21/09/2010 20:37
_____________________________________

Anetko, máte naprostou pravdu. I když máme občas rozdílné názory, ale to já mám se svým přítelem
taky a někdy hodně rozdílné  :laugh: a jak ho mám ráda. 
Honza není opilej, ani nemá s alkoholem problémy. Znám spoustu alkoholiků, fakt hodně, ale nikdo se
tak nechová. Přijde mi jako úchylnej strejda, co čuchá, čuchá, šmejdí a hledá nějakou oběť. Někdo
podobný, jako pedofil na stránkách pro děti, hraje si na kámoše, počítačové hry, střílečky a pak se vytasí
s pornem.. Něco takového prostě.  
Tady je to taky dost nebezpečný, protože v absťáku jsou někteří schopní dost šílených věcí. Ještě aby
mu někdo napsal a nedejbůj se s ním sešel. No to bych nechtěla vidět. Ale je taky možné, že to je jen
úchylnej pisálek a tady podněcuje lidi k tomu, aby chlastali. No, skoro bych řekla, že je na hraně se
zákonem. 
Smí se vůbec podněcovat alkoholika k pití? Asi ano, každý je strůjcem svého osudu, ale zase na druhou
stranu, člověk třeba v absťáku má sníženou příčetnost. Kdoví, co by na to řekl právník, kdyby dal do
kupy všechny souvislosti a případný brutální rizika. 
Radka

============================================================================

Re: Alkohol v dětství?
Vložil Aneta - 21/09/2010 20:49
_____________________________________

Honza těch zcestných příspěvků měl víc, asi se tím dost bavil. na můj vkus hodně úchylně.Ale ten
příspěvek, proč nemají děti stejné právo pít jako dospělí, to už vážně přehnal.Asi se teď "baví" nad
reakcemi nas ostatnich,ale to už je fakt HODNĚ na hraně. 
Nevím, jestli je lepší to ignorovat, nebo na to reagovat.......?????

============================================================================

Re: Alkohol v dětství?
Vložil Radka1 - 21/09/2010 21:00
_____________________________________

Víte Anetko, já nevím, jestli se upřímně baví, spíš bych řekla, že cítí takové jakoby asi vzrušení. Spíš se
blaženě usmívá, hajzl jeden. Prostě někdo má dobrý pocit z kvalitní činnosti a honza z této. Jistě že má
těch příspěvků hodně, když jsem jich pár četla, myslela jsem, že blbě vidím. 
Nejlepší by bylo bloknou IP adresu, aby sem nelezl vůbec, ani pod jiným jménem.  
Napíšu ještě administrátorovi, bylo by fajn, kdyby se k tomu ještě někdo odvážil, páč co já zmůžu sama.
Taky jsem dr. Mlčochovi psala, že je dost možné, že je to jenom můj názor, který je třeba zkreslený.
Odepsal, že není problém ho zablokovat, jestliže se bude dál takto chovat. 
Mrzí mě to taky proto, že fakt ať otevřete jaký chcete příspěvek, diskuzi, vždy to má vysokou úroveň i
empatickou. A teď toto zde..chjo.
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============================================================================

Re: Alkohol v dětství?
Vložil Aneta - 21/09/2010 21:15
_____________________________________

Třeba dá teď pokoj sám od sebe...když ne, tak já se urřitě připojím a napíšu dr. Mlčochovi. 
Možná je skoro až zázrak, že se takový "blbec " zde vyskytuje opravdu vyjímečně. Co lidi napíšou v
diskuzích , hlavně pod bulvárními články, to je fakt něco šílenýho. Tady jsem naštěstí od jara, co to
pravidelně sleduju, nic podobného nezaznamenala. 
Snad i proto, že ten "náš chlast " je fakt hodně vážné  téma. 
Myslím si, že by každý z nás byl rád, kdyby tyhle stránky nikdy nemusel vyhledat. Že by se ho problém
ALKOHOL prostě netýkal. Ani jeho osoby, ani jeho blízkých. 
Ale protožr tu jsme, tak musíme bojovat a podporovat se....takže Honzo přestaň, nebo diskutuj pod těmi
"bulváry", tam zapadneš jak mezi svoje...........

============================================================================

Re: Alkohol v dětství?
Vložil Radka1 - 21/09/2010 21:28
_____________________________________

Moc díky Anetko, přesně jak píšete, když někdy otevřu ty bulvární diskuze, chce se mi zvracet, no a asi
honza nemá mentálně ani na ten ubohý bulvár, tak leze sem.. 
 Radka

============================================================================

Re: Alkohol v dětství?
Vložil Květa - 22/09/2010 08:16
_____________________________________

Honzo, o co sis koledoval, to tu máš,pořádně si přečti odpovědi  na všechny svoje příspěvky ve všech
vláknech, které jsi založil a začni se sebou něco dělat jinak a nebude to dlouho trvat  ti bude ze sebe
moc špatně.  
Stále si myslím, že v sobě nosíš jedinečnost, která by těšila tebe i ostatní, jenom je momentálně hodně,
hodně hluboko.

============================================================================

Re: Alkohol v dětství?
Vložil Honza - 22/09/2010 18:40
_____________________________________

>>> Z důvodu porušení pravidel fóra byly příspěvek uživatele smazán. 

============================================================================
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Re: Alkohol v dětství?
Vložil Radka1 - 22/09/2010 19:28
_____________________________________

Poslouchej ty gumo, když máš schizoidní povahu,tak sis spletl web. Mazej zpět do školy a nauč se číst.
Můžeš mi říct, co bys uměl líp jako dítě? Že se neptáš alkoholiků, ale odborníků? Myslíš že  toto jsou
stránky akademie věd? Nikdo zde nemá v úmyslu urovna tebe před něčím chránit. Ani schizoidní lidi se
obecně nechovají jako svině, jenže sis to teď vymyslel, zase se schováváš za nemoc. jednou meleš
něco o střílečkách, pak o tvé práci v bance, pak o úžasně povolné opilé slečně..Hlavně jsi patologický
lhář, hraješ si na něco, co stejně nikdy být ani nemůžeš. Svojí krutou zlobu schováváš za pokřivený
vnímání.. No, dobrý.  B) Běž sbírat vědomosti na houpačku.. 
Hele, něco ti prozradím, ale psst..nikomu ani muk: 
"Té buzeraci se říká výchova." 
 myslím, že u tvé výchovy byla trestuhodně zanedbávaná jedna základní věc: Řezat, řezat, řezat... a
nakonec zřezat. Že oni vaši nevědí, co děláš na internetu za vylomeniny? :laugh:

============================================================================

Re: Alkohol v dětství?
Vložil Honza - 22/09/2010 20:21
_____________________________________

>>> Z důvodu porušení pravidel fóra byl příspěvek uživatele smazán. 

============================================================================

Re: Alkohol v dětství?
Vložil Liba - 23/09/2010 05:04
_____________________________________

Honzo, alkoholik nemá vůli, je otrok chlastu, proto se ho snažíme chránit.Chce pít, protože
musí!!!pít.Alkohol je silnější, než on.Řešíš nesmysly, věci, které nechápeš, proto asi váznou i Tvé
vztahy, co tím chceš dokazovat?Nehrab se v hovnech, žij!

============================================================================

Re: Alkohol v dětství?
Vložil Květa - 23/09/2010 08:22
_____________________________________

Ahoj Honzo, 
ať jsi dospělý nebo ne, nemocný nebo ne, v každém případě měj od alkoholu odstup, ten tu Tvou
závislost ze sexuálního požitku jenom přihorší. Pokud s alkoholem chtěl někdo něco vyřešit tak se to
nikomu nepodařilo, ani Ty nejsi vyjímka i když máš odlišné názory, ty Ti jsou v tomto případě úplně k
ničemu, alespoň tomuhle věř, důkazů a negativních zkušeností s alkoholem tu máš dost. Takže ohledně
tohoto problému jsi sem přišel správně a měl bys ho mít vyřešený. Jinak co se týká jiných příjemných
zážitků pro Tebe je to těžký,svůj mozek máš nastavený jen pro to jedno ,, sex,, a to je chudina. To jsi v
životě vážně nepotkal nikoho , třeba ve škole učitele nebo doma babička, kteří by Tě zaujali - ukázali -
dali nějaké věci, možnosti, schopnosti, které by Tě alespoň trochu zaujali, ROZPOMĚŇ se. Je potřeba
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se vrátit a bude dlouho trvat, než-li Ti budou dělat obyčejné věci taky radost. NEVZDÁVEJ TO, ahoj. 

PS. Odborníci přez závislosti na alkohol by se nikterak s příspěvkama co tu máš nerozcházeli, ještě by
Ti poskytli další informace o příčinách  závislosti ,její vývojové stádium,jak alkohol působí na organismus
a ještě pro koho se užívání alkoholu nehodí vůbec. Všechno by to jenom škodlivost častého a
nadměrného užívání alkoholu potvrdilo.

============================================================================
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